
PROTOKOLL

vid sammanträde i Djurgårdens Idrottsförenings styrelse 
på Stadion den 18 jan. 1951.

Närvarande: Dunér, Rinman, Hellborg, Liliequist, 
Larson samt från skidor: Hedjerson, 
Wising, Norén och Ekdahl.

§ 1. I såväl ordf.:s som vice ordf.:s frånvaro öppnade Dunér samman
trädet och inledde en diskussion i aktuella skidfrågor. För de 
priser, som skulle utställas i NK:s skyltfönster, fick Rinman 
i uppdrag ordna försäkring. Kontakt skulle tas med NK i fråga 
om lottförsäljning, skyltningen med SM-prisen etc.

§ 2. Sedan Larson infunnit sig beslöts att denne tillsammans med Hed
jerson skulle underhandla med Rosenbad för att där ordna en press- 
och förbundsmiddag, som fastställdes till lördag 27/1.

§ 3. Utsågs Larson, Hedjerson, Wising och Liliequist till kommitté med 
uppdrag att göra upp förteckning på och inbjuda olika för SM-
middagen aktuella personer.

§ 4. Diskuterades den ekonomiska föreningen för Hammarbybacken och 
beslöts att Larson skulle underhandla om hyresvillkor etc. för 
skidbacken i Hammarby och därmed även orientera om den ekonomiska 
föreningen vid en kontakt med Idrottsstyrelsens direktör Magnusson.

§ 5. Beslöts anställa nattvakt i skidbacken från den dag, då signal
apparaturen kom tillstädes.

§ 6. Sedan skidrepresentanterna lämnat sammanträdet beslöts att till 
brottningssektionens 40-årsjubileum uppställa ett pris, vilket av 
sektionen skulle få disponeras efter eget val. Till den middag, 
som styrelsen inviterats till, skulle sändas hrr Larson och Rin
man med damer.

§ 7. Fjärran Östern-filmen diskuterades i fråga om den provisionshistoria, 
som en kontaktman givit anledning till. Då från vederbörande till 
styrelsen ingen direkt hänvändelse gjorts om denna provision, beslöts 
att tillsvidare låta saken bero.

§ 8. Avslutades sammanträdet.


